
Zápis z  jednání Výkonného výboru OSH Semily  a setkání 
zasloužilých hasičů dne  14.11. 2008 v zasedací místnosti hasičské 

zbrojnice v Benešově u Semil 
 

Přítomné uvítal z pověření VV OSH  br. Adametz, zapisovatelem určen br. Jiřička. Byla 
podržena pietní chvíle ticha za zemřelé hasiče v uplynulém roce. 
 
Starosta OSH Semily, br. Miksánek přednesl zprávu o činnosti hasičů v okrese Semily za rok 
2008 Zmínil se o organizaci a duchu soutěží, jednáních VV OSH i odborných rad, úspěších 
soutěžních družstev z našeho okresu v krajských kolech a na republice. Další část příspěvku 
byla věnována hospodaření, dotacím a grantům, které se podařilo v tomto roce získat. I zde je 
důvod ke spokojenosti. Podal informace o novém působení hasičské pojišťovny a informoval 
také o nákupu nového automobilu pro potřeby sdružení a o jeho využívání. Poděkoval všem 
za aktivní práci ve sborech i na úrovni okresu. 
 
Starosta KSH Liberec, br. Navrátil ocenil zdravou rivalitu družstev při soutěžích, podal 
informace o přípravách sjezdu a vyzval k diskusi o dění ve sdružení i ve sborech aby měli 
delegáti jasné podklady k jednání. 
 
Ředitel HZS LK, Plk. Josef Zajíček zavzpomínal na začátky svého působení, kdy pracoval 
v Semilech. Ocenil disciplínu a ústrojovou kázeň přítomných hasičů. Poděkoval za spolupráci 
mezi dobrovolnými a profesionálními hasiči. Zmínil úctu k hasičské tradici a popřál mnoho 
zdaru do budoucna. 
 
Náměstek ředitele HZS LK, Plk. Jaroslav Vízner poděkoval za práci dobrovolných hasičů a to 
jak v jednotkách tak ve sborech. Popřál zdraví a trpělivost rodinných příslušníků s hasičskou 
prací. 
 
Ředitel HZS LK, ÚO Semily, Plk. Jiří Kovalský se přítomným představil (jde o nového 
ředitele v Semilech) a také popřál hodně zdraví. 
 
Br. Bachtík a br. Mečíř pohovořili o prevenci a o její nutnosti do budoucna v souvislosti 
s novými úkoly před hasiči a s předcházením mimořádných událostí. 
 
Br. Tomíček vzpomenul na realizaci rekordu s parními stříkačkami v Semilech a poděkoval 
za spolupráci. 
 
Br. Černý přiblížil konání okrskové soutěže na Turnovsku. Tradičně silně obsazená soutěž. 
 
Br. Jiřička informoval o dění na Studenecku, o dotacích z LK a o práci s mládeží v regionu. 
SDH Čistá oslaví v roce 2009 130. výročí založení sboru. 
 
Br.  Krafek pohovořil o reprezentaci Poniklé na soutěžích. V okrsku je 7 sborů, z toho 6 
aktivně pracuje a účastní se okrskové soutěže. 
 
Br. Sojka informoval o soutěžích v Rovensku (pohár pro děti o dospělé), ocenil i zajišťování 
okresních soutěž sbory z Hnanic a Hrubé Skály. 
 



Br. Šubrt hovořil o Jilemnicku. V okrsku 9 sborů, tradičně silná účast na okrskových 
soutěžích. V roce 2009 bude Jilemnice slavit 135. let od založení sboru. 
Br. Švec – v okrsku 13 sborů, 10 aktivních. Nejaktivnější ve sportu Vilémov a Jablonec nad 
Jizerou. Okrsek v únoru pořádá posezení s občerstvením. 
 
Br. Tomeš – v okrsku 14 sborů, z toho 13 aktivních. V Nové Vsi obnovena práce s mládeží. 
Okrsek pořádá soutěž v celém rozsahu (útoky i 100 m). Jednotka z Lomnice zařazena jako 
JPO II. 
 
Dalibor Lampa, starosta obce Benešov u Semil, pozdravil jménem hostící obce jednání. 
Přislíbil větší finanční prostředky do rozpočtů obcí ze státního rozpočtu (informace z jednání 
starostů LK). Poděkoval LK za podporu dobrovolné požární ochrany. Zdůraznil snahu o 
obnovu SMS rozesílaných z HZS při vyhlášení poplachu jednotkám. Bude řešeno tlakem na 
krajské zastupitele na změnu legislativy.   Poté se omluvil z dalšího jednání pro pracovní 
zaneprázdnění. 
 
Br. Vejnar – v okrsku 570 členů v šesti sborech. V okrsku pestrá činnost, práce na poli represe 
i prevence. Přiblížil problémy s areálem v Košťálově a popřál hodně zdraví v roce 2009. 
 
Br. Vele – v okrsku 12 sborů, pořádány soutěže s hojnou účastí. 
 
Br. starosta  dodatečně přivítal br. Burketa, člena ÚR velitelů. 
 
Br. Burket informoval o větším zapojení jednotek z Košťálovska do výjezdů – jsou častěji 
povolávány k událostem. Naznačil velkou perspektivu Vilémova v požárním sportu 
v budoucnu. Informoval o konání Hasičské olympiády v roce 2009 v Ostravě a o potřebě 
dobrovolníků. 
 
Br. Stuchlík – Hnanice budou v roce 2009 slavit 100 let od založení. 
 
Plk. Jaroslav Vízner se ještě vrátil k otázce prevence, která je mnohdy podceňována, ale dnes 
jsou i moderní trendy (práce s mládeží, noviny, televize, internet atp.). 
 
Po této diskusi následoval společný přípitek, občerstvení a volná zábava. V té setrvali 
účastnici do podvečerních hodin. 
 
Setkání bylo poznamenáno provedením technického zásahu, kdy bylo třeba osvobodit br. 
Klingera a Kynycha z toalet, kde se zasekla západka kliky. Oba však byli zachráněni dalšími 
přítomnými hasiči….. 
 
 


